
TRIGON JSEP AND SKEP SAFETY TIP 

OF THE WEEK 
Date:  17 November 2019        Tip # 003 

FROM:   Engr. Odai Tawalbeh 

SUBJECT: SCAFFOLDING SAFETY 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Health & Safety Issue: In continuation with the Trigon TARGET ZERO initiative; this 

Safety Tip is for your immediate consideration on our JSEP and SKEP projects. Scaffolding has 

become a contentious issue lately on many Trigon monthly and weekly observation visits; 

identifying unacceptable standards applied throughout the works. You are kindly requested to 

remain extra vigilant when inspecting scaffolding erected by the Construction Contractors and 

ensure the preventative actions described below are fulfilled.  

Preventative Measures 

• Ensure that only competent personnel carry out the erecting and dismantling of all scaffolds; 
• All completed scaffolds must be officially handed over before any work at height commences; 
• Edge protection and access arrangements must be compliant to reputable standards i.e. 

NASC; 
• Full training shall be given to all operatives demonstrating the double lanyard system; 
• Ensure that only scaffold boards of 600mm (no less) be used as working platforms; 
• All scaffolds must display a current tagging system showing the last date of inspection; and 
• All loading platforms should be marked with a clear ‘safe working load’ (SWL) sign. 

 

Please facilitate this information to all contractors via TBT. 
 
For a general discussion on scaffolding safety see:   

https://www.osha.gov/SLTC/scaffolding/construction.html 

Provide adequate support for 

planks. Guardrails installed. 

Fully planked  platform.   

Never use scaffolds that do not 

have proper guardrails 

installed. 

https://www.osha.gov/SLTC/scaffolding/construction.html
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نصيحة الأمان ، فإن "العمل من غير حوادث" وهي Trigonلمبادرة ستمرارًا ا: مشكلة الصحة والسلامة

قضية مثيرة للجدل في الآونة الأخيرة مع العديد من  السقالاتأصبحت  لقد .كمهذه هي للتنفيذ الفوري لمشاريع

تحديد المعايير السيئة المطبقة في مشاريعنا. يرجى منكم أن تظلوا يقظين ل عمليات التفتيش الشهري والأسبوعي

 السقالات التي أقامها المقاولون والتأكد من استيفاء الإجراءات الوقائية الموضحة أدناه.للغاية عند فحص 
 :تدابير وقائية

 
 .وتفكيكها السقالات جميع تركيب ينفذون الذين وحدهم هم الأكفاء الموظفين أن من كدأت•
 .اتالارتفاع ظروف في عمل أي بدء قبل رسمياً المكتملة السقالات جميع تسليم يجب•
 .الوصول متوافقة مع المعايير ذات السمعة الطيبةترتيبات و ون حماية الحوافيجب أن تك•
 حول كيفية استخدام نظام الحماية من السقوط. يجب توفير تدريب كامل لجميع العاملين•
 ت.مم هي فقط التي يجب استخدامها كنظام عمل على السقالا 600تأكد من أن ألواح السقالات •
 .آخر تاريخ للتفتيش حالة السقالة و جب أن تعرض كل سقالة نظام علامات يشير إلىي•
 .يجب تزويد جميع وحدات المنصات بعلامات توضح "الوزن الآمن للسقالة"•

 هذه المعلومات إلى جميع المقاولين عبر محادثات التدريب اللازمة. ايصال يرجى تسهيل

 ، انظر:سلامة السقالاتللاطلاع على مناقشة عامة حول 

https://www.osha.gov/SLTC/scaffolding/construction.html 

الدعم المناسب. وحدة المنصة مغطاة 

   بالكامل مع وجود نظام حماية جانبي.

لا تستخدم السقالات غير المزودة بنظام  

 الحماية الجانبي 

https://www.osha.gov/SLTC/scaffolding/construction.html

